
Zápis z jednání výboru spolku HALAS č. V/9  
 
Dne 28. 11. 2021 se uskutečnilo jednání výboru spolku HALAS. Prostřednictvím skype  
konference byli v čase od 17:30 do 19:20 přítomni všichni jeho členové - Jakub Hrazdira, 
Raul Kačírek, Pavel Kadlečík, Jana Ondroušková a Jan Zvěřina. 
 
Hlavním bodem jednání byly okolnosti poslední naší akce roku plánované na 11. prosince 
2021 zvané Vánoce ve Zlaté Praze, jejíž plánovanou součástí je členská schůze spolku.  
 
Závěry schůze jsou: 

• Plánovaný turnaj Vánoce ve Zlaté Praze dne 11. 12. neproběhne. 
• Proběhne členská schůze spolku dne 11. 12. v Praze na ZŠ Na Beránku od 16:30 

(pokud by okolnosti neumožňovaly dodržet místo a čas, budou podrobnosti členům 
oznámeny). K žádným jiným reálným možnostem vyřešení situace jsme nedospěli, 
mandáty nás současných členů výboru končí v prosinci 2021. 

• Neevidujeme žádné přihlášené kandidáty na pozici člena výboru, ani revizora, z tohoto 
důvodu posunujeme termín oznámení kandidatury členů do výboru do soboty 4. 12. 

• V případě pokračujícího nezájmu členů stát se členy výboru, by současní členové 
výboru kandidovali nyní znovu. 

• Zároveň předkládáme členům návrh, který zařadíme jako bod členské schůze, aby 
následující volební období bylo výjimečně zkráceno do jara, kdy při konání živé 
členské schůze s věřme reálným počtem přítomných členů (podobnému schůzím 
dřívějším), proběhne volební členská schůze a noví členové výboru budou zvoleni na 
2 roky. Někteří členové současného výboru neplánují již dále kandidovat, ale v této 
situaci se rozhodli do jarní členské schůze „vydržet“. 

• Pokud mají členové spolku návrhy k hlasování členskou schůzí, očekáváme jejich 
oznámení do 4. 12. Termín je určen z důvodu, že diskuze o návrzích neproběhne 
naživo za standardních podmínek, jelikož předpokládáme vyšší počet členů 
zastoupených plnými mocemi. 

• Chceme oslovit členy spolku (zvláště pražské), pokud by nám pomohli zrealizovat 
konání členské schůze, aby její průběh a volba členů výboru proběhla dle našich 
standardů a volebního řádu. 

• Dne 5. 12. bude rozeslán členům email s aktualizovanými informace o kandidátech do 
výboru spolku a na revizora a projednávaných bodech členské schůze. Všechny 
projednávané body členské schůze budou přiloženy k plné moci, aby je mohl člen 
předat svému zástupci současně s předáním plné moci, pokud by se tak rozhodl. 

  
Aktuality z konce letošního roku 

• V říjnu se stal členem spolku Ondra Motlíček, vítej mezi námi! 
• Na e-mailové členské schůzi 2020 jsme přijali návrh, v kterém je řečeno, že členové 

spolku, kteří zaplatili členský příspěvek v roce 2020, mohli požádat o jeho „využití“ 
na rok 2021. Členům, kteří toho využili, byl zpřístupněn archív úloh spolku za rok 
2021. Všichni členové spolku, kteří zaplatili členský příspěvek za rok 2021, získali 
taktéž přístup k archívu úloh za rok 2021 a nadto i za rok 2020, pokud v předešlém 
roce členský příspěvek neuhradili. Řešení bylo přijato z důvodů vedení matriky, 
abychom realizací schváleného návrhu nezpůsobili více neplechy než užitku. 

 
sepsal Pavel Kadlečík 

 


